
Foreslår att det lages ei side på Facebook forbeholdt kun for medlemmer i laget. 
Der det kan diskuteres og informeres om aktuelle saker, som ikkje er nødvendig att 
allmenheten treng innsyn i. 
Det bør vere mulig for medlemmer å kunne diskutere saker uten att «kreti og pleti» skal ha 
innsyn i allt som foregår i bygda. 
På same måte kan dette lette styrets måte å legge ut saker, der det offentlige skal ha innsyn. 
Eksisterende side for bygdelaget må gjerne bestå for offentligheten. 
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